
چابهار نقش طلای و استراتژی برای کشور دارد

به گزارش روابط عموم و امور بین الملل منطقه آزاد چابهار به نقل از خبرگزاری تسنیم، به نقل از روابط عموم استانداری سیستان و

بلوچستان، فرهاد دژپسند در جم خبرناران اظهار داشت: سیستان و بلوچستان ی موقعیت طلای همچون منطقه آزاد چابهار را

دارد، چابهار ی نقش استراتژی برای کشور و سیستان و بلوچستان متواند داشته باشد.

وزیر امور اقتصاد و دارای گفت: سیستان و بلوچستان قابلیتهای گوناگون دارد که م توانیم این قابلیت ها را به منصه ظهور در

بیاوریم و بازدیدهای از چابهار و دیر مناطق این استان به همین منظور انجام م شود.

وی افزود: در این سفر ضمن آشنای با شرایط و مشلات که منطقه آزاد چابهار با آن مواجه است، راهارهای برای برون رفت از این

مشلات پیدا خواهیم کرد.

و مردمان خوب سیستان و بلوچستان هستیم انشاالله بتوانیم به ی دژپسند اظهار داشت: در سفر ۲ روزه ای که در خدمت مدیران عال

بسته های فری و سیاست برسیم که بتوانیم در مراحل بعدی برای برون رفت از مشلات این نقطه از ایران اسلام استفاده کنیم.

وی بیان کرد: ی از برنامه های که در زمان بررس صلاحیت به عنوان وزیر اقتصادی و دارای در مجلس شورای اسلام مطرح کردم

این بود که این وزارتخانه باید به گونه ای اداره شود که ضمن حفظ نقش ستادی خود، در عمل بتواند با کف اقتصاد جامعه آشنا و

درگیر باشد.

وزیر اقتصاد و دارای اظهار داشت: در این سفرها از نزدی مسائل و مشلات مناطق، استانها و فعالان اقتصادی بررس و راه حل

های را پیدا م کنیم و نهادهای اقتصادی نیز بدون واسطه مشلاتشان را با وزیر در میان بذارند.

وی ادامه داد: از طرف خوشبختانه بعد از پیروزی انقلاب مراکز آموزش عال گسترش بسیار مناسب و فزاینده ای پیدا کردند.

دژپسند اظهار داشت: امروز همه استانها از قابلیت بسیار بالای برخوردار هستند و طبیعتا اساتید برجسته اقتصاد در رشته اقتصاد و

مدیریت حسابداری به واسطه پژوهش ها، پایان نامه ها و رساله های که داوری کردند دارای دیدگاهها و اندیشه های جدیدی هستند.

وی ادامه داد: این اقتصاددانان مشلات جامعه را بررس و دارای پیشنهاد هستند ی از برنامه های ما این است که در کنار نشست

های که با فعالان اقتصادی و اساتید دانشاهها داریم مشلات بررس و راه حل های برای حل آنها داشته باشیم.

وزیر امور اقتصادی و دارای اظهار داشت: از مناطق مرزی و گمرکات سیستان و بلوچستان از نزدی بازدید خواهیم کرد و چنانچه

مشلات وجود داشته باشد آنها را بررس و حل م کنیم.

لات را از نزدیخواهیم داشت و مش که مقدور باشد نشست های وی ادامه داد: همچنین با علمای سیستان و بلوچستان تا جای

شناسای م کنیم.

دژپسند با اشاره به برنامه وزارت اقتصاد و دارای برای برطرف کردن مشلات واحدهای نیمه فعال و تعطیل در کشور گفت: ی از

اهداف ما در سفرهای استان این است که بتوانیم از نزدی مشلات واحدهای تولیدی را بررس کنیم.

وی ادامه داد: به طور خودکار خیل از مشلات واحدهای تولیدی نیمه فعال را به نظام بان ارتباط م دهند که باید دید چه میزان از



این مشلات به نظام بان، امور مالیات، گمرکات، فناوری های واحدتولیدی و چه میزان به نوع مدیریت این واحدها بست دارد.

وزیر امور اقتصادی و دارای اظهار داشت: طبیعتا هر آنچه در حوزه این وزارتخانه، نظام بان، نظام مالیات و گمرکات مربوط باشد

چاره اندیش خواهیم کرد.

وی همچنین به مسئله ارز در کشور اشاره کرد و افزود: در این مدت که در وزارت اقتصاد و دارای هستم تلاش کردیم که در مسئله ارز

ثبات برقرار کنیم.

دژپسند ادامه داد: خوشبختانه ثبات نسب در مسئله ارز در کشور برقرار شده است.

فرهاد دژپسند وزیر امور اقتصادی و دارای به همراه هیئت متشل از پن معاون وزیرشب گذشته وارد زاهدان شد و مورد استقبال

استاندار و جمع از مسئولان استان و نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلام قرار گرفت.

بازدید از مرز میرجاوه، شرکت در نشست هم اندیش با اساتید دانشاه سیستان و بلوچستان و دیدار با نماینده ول فقیه در استان از

مهمترین برنامه های سفر ۲ روزه وزیر امور اقتصادی به این استان است.

و فعالان اقتصادی سیستان و بلوچستان، شورای هماهن همچنین شرکت در نشست های گفت و گوی دولت و بخش خصوص

دستاههای تابعه وزارت امور اقتصادی، دیدار با امام جمعه مسجد م زاهدان و سفر به چابهار از دیر برنامه های سفر وزیر به این

استان محسوب م شود.


